
Veřejný zápis č. 01/2025 ze schůze Rady spolku ze dne 20.01.2025 

FC SLOVAN Havlíčkův Brod z.s. 

           ------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Zúčastnění: Kolář Radek, Mazánek Pavel, František Souček, Josef Soural, Křišťál Martina 

Omluveni:   

Hosté:  

Termín jednání: Pondělí 20.01.2025 od 18:30 hodin 

Místo konání: Místnost rozhodčích 

Body programu:  

1. Přivítání členů RS 

2. Kontrola zápisu a jednotlivých bodů z předchozí schůze RS (07/2024) a MRS (02/2024) 

3. Rada spolku bere na vědomí a schvaluje finanční situací klubu k 31.12.2024 

4. Rada spolku bere na vědomí a schvaluje přehled finančních operací klubu za období 

01.11.2024 – 31.12.2024 

5. Rada spolku bere na vědomí a schvaluje přehled závazků klubu ke dni 31.12.2024 

6. Rada spolku bere na vědomí a schvaluje přehled pohledávek klubu k 31.12.2024 

7. Rada spolku bere na vědomí a schvaluje informaci o platbě členských příspěvků FAČR 

2025 a dalším postupu 

8. Rada spolku bere na vědomí a schvaluje výši cestovních náhrad pro rok 2025.  

9. Rada spolku bere na vědomí a neschvaluje žádost o dorovnání cestovních náhrad pro 

trenéry A tým viz. podklady 

10. Rada spolku bere na vědomí a schvaluje výši členských příspěvků pro rok 2025. Tyto 

budou placeny ve dvou splátkách (březen 2025 + členství FAČR a září 2025) 

11. Rada spolku bere na vědomí a schvaluje, každoroční inflační navýšení příspěvků ve 

výši 

12. Rada spolku bere na vědomí informaci Radka Koláře, že jsou na všechny domácí 

přípravná utkání zajištěni rozhodčí  

13. Rada spolku bere na vědomí informaci Radka Koláře, že je na všechny venkovní utkání 

zajištěna autobusová doprava 

14. Rada spolku bere na vědomí a schvaluje, účast Radka Koláře na volební valné 

hromadě OFS.  

15. Rada spolku bere na vědomí a schvaluje, Radkem Kolářem navržený postup při řešení 

situace (ZTRÁTA ZAVAZADLA Z JEDOUCÍHO AUTOBUSU Z TURNAJE VE SPIŠSKÉ NOVÉ 

VSI).  



16. Rada spolku bere na vědomí a dává za úkol Pavlu Mazánkovi, Radku Kolářovi a Josefu 

Souralovi, aby vyřešili situaci ohledně příměstských kempů, které pořádá Aleš Rokos, 

tak aby byla nastavena jasná pravidla a vše bylo legislativně čisté jak pro FC Slovan 

Havl. Brod, tak pro pořadatele kempu 

17. Rada spolku vzala na vědomí předloženou koncepci a vizi FC Slovan HB 2028, kterou 

předložil Pavel Mazánek (předseda spolku). Rada spolku k tomuto nepřijala žádné 

rozhodnutí ani postup. 

 


